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Onderwerp Aanvuttende vraag Noodopvang

NeeBetreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Beteidsterrein Bestuur

Portefeuittehouder Burgemeester Niederer

Schriftelijke vraag

ln een brief van de burgemeester Noordanus die vandaag te lezen is in het Brabants Dagblad schrijft
de Tilburgse Burgemeester over zijn voorstel "Pact van Brabant".

De fractie van de Nieuwe Democraten heeft de volgende vraag voor het college:

1. Wat vindt het college van het voorstel "Pact van Brabant"?

Namens de fractie van de Níeuwe Democraten,

Ton Schrjvenaars

Wij beantwoorden deze vraag als volgt:

Vraag 1:
Ons college verwelkomt ieder pragmatisch, niet academisch, voorstel dat bijdraagt aan het oplossen
van het probleem. Want, dit probleem is van ons allemaal: Rijk, provincies en gemeenten.
Zoals uit onze eerdere beantwoording op uw vragen blijkt, hanteren wij het begrip 'eigenschaligheid'.
De uitwerking van deze eigenschaligheid voor opvang van vluchtelingen is een opdracht aan iedere
gemeente,
ledere gemeente zou er goed aan doen om goede nota te nemen van de inliggende boodschap van
de burgemeester van Tilburg in zijn opiniebijdrage. De Commissaris van de Koning zal hierover
ongetwijfeld nog met de burgemeesters komen te spreken.

Burgemeester wethouders van Roosendaal,
Namens
De

Mr. J Niederer


